

## 聖徒交通 Announcements

- 一、感謝神為我們預備了自己的家，誠摯地歡迎弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。  
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends come to our new facility. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。  
May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.  
Meeting will be held at Brother Timothy Liang's house.
- 三、本週五晚間讀經聚會將在會所交通「哥林多前書」第一章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(晚六時四十五分同享晚餐，七時半開始聚會)  
The Friday night's meeting will be held at church. Dinner will be served at 6:45PM and meeting will start at 7:30PM. We welcome all brothers and sisters to join us.
- 四、我們將在本月二十九日(主日)舉行福音聚會，將請梁殷宗宣姊妹作見證，並由梁家聲弟兄傳福音，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。  
A gospel meeting will be held in the morning of Aug. 29, Sunday. Sister Michelle Liang will share her testimony and Brother Timothy Liang will be the speaker. Please pray and invite your relatives and friends to come.
- 五、會後請留下一同享用愛筵，並整理會所。  
Please join us for lunch after the meeting afterwards.

## 聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



### 主日敬拜聚會

- 9:30a.m. 預備及禱告  
10:00a.m. 擘餅聚會  
福音班  
10:45a.m. 信息聚會  
兒童主日學

### Sunday Worship

- Preparation and Pray  
Breaking of Bread  
Gospel Class  
Message Meeting  
Sunday School

### 週三禱告聚會

- 7:30p.m. 敬拜及代禱

### Wednesday Prayer Meeting

- Worship and Pray

### 週五讀經聚會

- 7:30p.m. 聚會

### Friday Bible Study Meeting

- Worship and Study

**Sunday 主日:** 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768  
**Wednesday 週三:** 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789  
**Friday 週五:** 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768  
Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-2873  
Website: [www.casgv.org](http://www.casgv.org)  
E-mail: [casgv@aol.com](mailto:casgv@aol.com)

二〇〇四年八月一日

## 主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：冷晶 翻譯：殷宗宜

信息：梁家聲 報告：錢弘

主題：那為你爭戰的是耶和華你的神(一)

申 3:22 你不要怕他們、因那為你爭戰的、是耶和華你的神。

一、神要我們又知道又學習未曾曉得的戰事

士 3:1 耶和華留下這幾族、為要試驗那不曾知道與迦南爭戰之事的以色列人。3:2 好叫以色列的後代、又知道又學習未曾曉得的戰事。

二、以撒以挖井得寬闊和昌盛

創 26:22 以撒離開那裏、又挖了一口井、他們不為這井爭競了、他就給那井起名叫利河伯。〔就是寬闊的意思〕他說、耶和華現在給我們寬闊之地、我們必在這地昌盛。

三、以利沙以善勝惡

王下 6:21 以色列王見了他們、就問以利沙說、我父阿、我可以擊殺他們麼。:22 回答說、不可擊殺他們。就是你用刀用弓擄來的、豈可擊殺他們麼。當在他們面前設擺飲食、使他們喫喝回到他們的主人那裏。23 王就為他們豫備了許多食物。他們喫喝完了、打發他們回到他們主人那裏。從此、亞蘭軍不再犯以色列境了。

August 1, 2004

## SUNDAY WORSHIP

**BREAKING OF BREAD:** Paul Shen, Jing Leng  
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

**MESSAGE MEETING:**

Song Leader: Jing Leng; Interpreter: Joy In  
Message: Timothy Liang; Announcer: Joseph Chien

**Sermon: ; THE LORD YOUR GOD HIMSELF WILL FIGHT FOR YOU**

De 3:22 Do not be afraid of them; the LORD your God himself will fight for you."

**1. God want to teach warfare to us**

Judges 3:1 These are the nations the LORD left to test all those Israelites who had not experienced any of the wars in Canaan. 2 (he did this only to teach warfare to the descendants of the Israelites who had not had previous battle experience):

**2. Isaac dug wells and flourished**

Ge 26:22 He moved on from there and dug another well, and no one quarreled over it. He named it Rehoboth, saying, "Now the LORD has given us room and we will flourish in the land."

**3. Elisha overcame evil by good**

2Kings 6:21 When the king of Israel saw them, he asked Elisha, "Shall I kill them, my father? Shall I kill them?" 22 "Do not kill them," he answered. "Would you kill men you have captured with your own sword or bow? Set food and water before them so that they may eat and drink and then go back to their master." 23 So he prepared a great feast for them, and after they had finished eating and drinking, he sent them away, and they returned to their master. So the bands from Aram stopped raiding Israel's territory.